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Referat af bestyrelsesmøde
28. Oktober 2024

Deltagere: Frank Heiberg, Henrik Herløv Jørgensen og Jesper Munksgaard, Erik Skov
Hansen, Brian Kalhøj.

Referent: Brian Kalhøj

Vært: Henrik Herløv Jørgensen

REFERAT

1. Godkendelse af dagsorden
Dagsorden godkendt

2. Valg af referent
Brian

3. Godkendelse af referat af bestyrelsesmødet 19. august.
Referatet er godkendt.

4. Parkering
a. Kontakt til kommunen og private aktører.
Intet nyt.

b. Ulovlig parkering af trailere.
Bestyrelsen vendte emnet om ulovligt parkerede trailere på foreningens veje. Trailere,
campingvogne o.l. hører til på ejers matrikel og må kun være parkeret på offentlig vej
maksimalt 24 timer. Man kan evt. kontakte politiet, hvis der er en langtidsparkeret
trailer.

5. Veje.
a. Hvem har ansvar for vedligeholdelse af veje, fortove og stikledninger?
Et nyt medlem af bestyrelsen spurgte til reglerne for, hvem der står for
vedligeholdelsen af f.eks. stikledninger.
Bestyrelsen går i gang med at få klarhed over dette.

b. Ukrudtsbekæmpelse i foreningen.
Bestyrelsen undersøger mulighederne for at udlicitere ukrudtsbekæmpelsen på fortove
og kantstene.
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c. Notat om fortove.
Et bestyrelsesmedlem har undersøgt hvilke love og regler der gælder for veje og
fortove i foreningen. Denne information vil blive delt på hjemmesiden.

d. Reparation af veje - lunke omkring Bækkeskovvej 40.
Bestyrelsen kontakter et kloakfirma for at få vurderet og udbedret skaden.

e. Vejgennemgang
Bestyrelsen vil tage en tur rundt på vejene for at vurdere vejenes og fortorvenes
tilstand.

6. Økonomi
Intet.

7. Trekanten.
a. Graffiti og hækklipning.
Der er blevet fjernet graffiti fra skuret.
CTR har desuden klippet hækken.

b. Ukrudt Trekanten
Bestyrelsen har fokus på at professionalisere vedligeholdet på foreningens fælles
arealer. Bestyrelsen undersøger mulighederne for en løsning med at udlicitere arbejdet.

8. Nyt fra nabogrundejerforeninger
GF Kirkestien har fået streget parkeringsbåse op på deres veje. Det har den effekt, at
der er plads til færre biler, og at vi derfor må imødese endnu flere udefrakommende
parkerede biler i vores grundejerforenings område.

9. Evt.
Der er kommet en henvendelse angående refusionsopgørelse. Bestyrelsen henviser til
Øens.

Brian K.
Oktober 2024


